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Ribes: propostes similars, tres filosofies diferents 

L'alcalde Marc Prat destaca projectes com la llar d'infants i la biblioteca 
mentre que Eva Rossell i Maria Perramon lamenten el poc suport a les 
entitats 

Eva Rossell, Marc Prat i Maria Perramon. Foto: Arnau Urgell  
 
Els ribetans trobaran diumenge tres paperetes. La de CiU, encapçalada de nou per Marc 
Prat i les d'ICV i ERC que aposten aquest 2011 per Eva Rossell i Maria Perramon 
respectivament. La xifra de candidatures contrasta amb la de fa quatre anys quan també 
hi havia els Independents per Ribes-Progrés Municipal, associada al PSC i el PP. De fet, 
que els socialistes no hagin pogut presentar llista va ser una de les grans sorpreses de la 
precampanya. L'altra gran novetat serà la reducció del nombre de regidors d'11 a 9 ja 
que el cens electoral ha quedat per sota del llindar de les 2.000 persones. 
 
Els comicis arriben després d'una legislatura relativament plàcida. L'alcalde i candidat a 
la reelecció destaca que la “pacificació” de la política ribetana ha estat fruit tant de 
govern com d'oposició. Prat promet mantenir el “fair play” si continua governant però 
recorda que també depèn de les altres forces. Això sí, considera que en aquesta 
campanya la “temperatura ha augmentat” sobretot per persones de l'entorn de 
formacions “que ja fan oposició abans de les eleccions”. 
 
L'alcalde destaca que al llarg d'aquests quatre anys Ribes ha aconseguit disposar de 
“serveis indispensables” pel seu futur amb projecte com la llar d'infants o la biblioteca. 
“Ha estat una sotragada important, hem tret la vila de la política de l'anar fent” afegeix. 
En canvi, tant Eva Rossell (ICV) com Maria Perramon (ERC) recorden que eren 
iniciatives que procedien de legislatures anteriors. “Només calia executar-los” remarca 
la candidata republicana. 
 
“Estem d'acord amb què s'ha fet però no amb el què no s'ha fet” afirma Rossell. En 
aquest sentit considera que el consistori “no ha estat proper” a les entitats. Una idea amb 
la qual coincideix plenament Perramon dient que han patit "solitud". “La política de 
l'Ajuntament ha estat de gestió cap endins, no cap enfora” afegeix. L'alcalde, per la seva 
banda, es mostra amb total desacord amb aquestes crítiques i considera que “ERC 
s'alimenta d'un discurs de dues o tres entitats properes i que només valoren el suport en 
funció de les aportacions econòmiques”. Per Marc Prat cal tenir en compte que el suport 
logístic que exemplifica en el 25è aniversari dels Gegants, el centenari de l'esquí a la 



Vall de Ribes o la campanya de Salvem el Cinema. “En aquesta qüestió no variarem ni 
un mil·límetre” adverteix. 
 
Prioritats: Llei de barris i biomassa 
 
A l'hora de definir les prioritats per la propera legislatura la coincidència entre els tres 
partits és important. “Les obres són les mateixes, el que varia és la filosofia” assenyala 
Maria Perramon. Quatre anys que estaran marcats per l'execució de la Llei de barris al 
barri del pavelló que compta amb el suport de tots els partits. Tot i això, la candidata 
republicana alerta que la priorització d'educació ha d'estar molt consensuada amb els 
veïns. 
 
Els tres partits també coincideixen en la necessitat d'apostar fort per la biomassa i per la 
creació del Parc natural de les capçaleres del Ter i el Freser. Eva Rossell assenyala que 
“la crisi està fent canviar les percepcions”. “Fa quatre anys quan ho proposàvem érem 
els defensors dels ocellets” recorda. 
 
En l'àmbit cultural i de l'associacionisme CiU vol crear una escola de música municipal 
–considera que si els costos de l'escola comarcal no baixen no és assumible- així com un 
esplai. Per la seva banda ICV creu que cal recolzar més les entitats i fomentar el mercat 
i les fires. Finalment ERC vol potenciar un programa de voluntariat per afavorir les 
relacions humanes i crear un banc de temps. La candidata republicana lamenta que 
l'alcalde titllés ambdues propostes de “ridícules” en el debat emès per TVR. 
 
Llistes 

Llista CiU Ribes 
  

 

Marc Prat i la seva llista. Foto: Arnau Urgell  



Llista ICV Ribes 
  

 

Eva Rossell encapçala la llista d'ICV de Ribes. Foto: ICV 

Llista ERC Ribes 
  

 

La llista d'ERC Ribes. Foto: ERC 
 
Dades generals 



Habitants: 288 

Cens electoral: 

Notícies municipals Planoles 

Número regidors: 7 

Participació 2007: 84,2% 

Ajuntament de Planoles: web i Facebook 
  

 
 
 
 
 

Regidors Ribes de Freser 
  CiU ICV  ERC IdR-PM  PP CC-UDC Altres 
2011               
2007 6 2 1 2 0 - - 
2003 3 2 3 3 - - - 
1999 5 1 5 - - - - 
1995 4 3 4 - - - - 
1991 8 3 - - - - - 
1987 4 - - 1* - - ARI 6 
1983 9 - - 2* - - - 
1979 7 - - - - 1 AECE 3 
* UIPM 

Vots Ribes de Freser 
  CiU ICV  ERC IdR-PM  PP CC-UDC Altres 
2011               
2007 579 (50%) 203 (17%) 194 (17%) 156 (13%) 9 (1%) - - 
2003 374 (28%) 248 (18%) 388 (29%) 324 (24%) - - - 
1999 577 (42%) 206 (15%) 567 (41%) - - - - 
1995 485 (34%) 353 (24%) 576 (40%) - - - - 
1991 930 (72%) 321 (25%) - - - - - 
1987 563 (35%) - - 234 (15%)* - - 589 (49%)** 
1983 1.254 (80%) - - 301 (19%) - - - 
1979 967 (59%) - - - - 160 (10%) 518 (31%) 
* UIPM ** ARI 
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Enric Pérez: «Treure les fires del centre del poble seria un error» 
Joan Manso: «L'escola no es podrà estrenar abans del curs 2014-2015» 
Nits de debat 
La CUP descarta pactes a Sant Joan de les Abadesses 
Núria López: «El pacte de govern ha propiciat una gestió esplèndida» 
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Entitats 
Anònim, 17/05/2011 a les 23:36 
El senyor Marc Prat diu que ha donat duport a les entitats però noomés en remarca 3 i 
les altres 7 o 8? algú els ha preguntat la opinió?  
 
pq n0hi ha moltes que realment s'han sentit desateses i dir lo de l'aport econòmic em 
sembla més aviat mesquí quan el que es demana és suport moral i que se les escolti. 
 
Aquest senyor el que ha fet es esperar a q les entitats anessin a parlar amb ell, mai ha fet 
el gest contrari!! 
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ja tornes a estar aquui 
hola marta, 18/05/2011 a les 09:43 
Les martes no paren d'escriure, poca feina!!! 
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Jo demano 
Anònim, 18/05/2011 a les 09:45 
On eren aquestas persones que de cop i volta volen donar tan de suport a les entitats, si 
fins ara ni tan sols ens han mirat la cara! 



Es que un bon dia, s'han despertat i han descovert que existiem?. 
Moltes gracies, ja era hora que ens valorin, de moment per 15 dias, i despres?. 
Tornarem a desapareixer per els seus ulls? 
Molta manipulació. 
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és cert 
Anònim, 18/05/2011 a les 09:48 
crec que en Prat diu la veritat, hi han associacions que sempre que no governen els seus 
es senten incomodes. 
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Els de sempre 
Anònim, 18/05/2011 a les 09:57 
és molt normal si esquerres hi són, tot i que totes les entitats disposen de locals i n'hi ha 
alguna que quan en Prat ha anat a buscar-les li han girat l'esquena. 
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Eleccions Municipals 
Ribetà, 18/05/2011 a les 10:46 
Vaig veure el debat per les eleccions Municals del dissabe a TV Ripollès: la Sra. 
Perramon defensa unes idees calcades a les d'en Sr.Prat, fins i tot en alguns moments va 
semblar que formava part de la seva candidatura. La Sra. Rossell no sap explicar-se bé, 
crec que dintre de ICV de Ribes hi han persones més preparedes que ella per donar la 
cara. El Sr. Prat va explicar molt bé el seu programa i el que ha fet en aquests anys com 
alcalde i crec que no tindrà problemes per guanyar les eleccions municipals.  
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PORRA 
Anònim, 18/05/2011 a les 10:48 
CiU 5 
ERC 2 
ICV 2 
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Eva 
Anònim, 18/05/2011 a les 13:22 
L'Eva ho va fer molt bé i és una magnífica candidata. No sé si un poble tan de dretes 
com Ribes es mereix una candiadtura d'IV amb una gent tan competent.  
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Eva 
Anònim, 18/05/2011 a les 14:21 
Jo soc de CiU i em sap greu que l'Eva li anés així! Crec que va ser millor que es poses 
nerviosa, que no pas quedar en evidència com la Maria que no sabia que fer. 
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CIU  



Anònim, 18/05/2011 a les 18:51 
Soc de CIU i conec a l'Eva i de preperada ho està.Una altre cosa és que els nervis al 
debutar et puguin passar una mala jugada, i no et puguis expressar el 100% com 
voldries, tot i això no va fer mal paper. 
 
salut i que guanyi el poble. 
 


